

目次

淺談中國格律詩詞英譯的形式對等.....	陳季敏 (1)
漢語同素逆序詞的多維度考察.....	張可欣 (15)
非典型連謂表達式「V著O+VO」構式語義與意象圖式探究.....	倫昕煜 (24)
宗教自由背景下同性婚姻問題的爭議焦點探析——兼評許育典《同性婚姻、同性平權與宗教自由》.....	段知壯 (29)
媒介地理學視角下澳門文化遺產的電影化保護與發展.....	李亞青 (40)
中國黃金期貨市場羊群效應的實證研究.....	王佳，王少嵩，張鑫洋 (48)
純粹名稱效應：消費者對使用成分品牌策略產品之評價的性別差異.....	李雁晨，李彥和，蔣曉陽，黃文珊 (55)
澳門科技大學學報稿約.....	(67)

Contents

Form Equivalence in Translating Chinese Poetic Prosody into English.....	<i>Jimin Chen</i>	(1)
A Multi-dimensional Study of Inverse Morpheme Words in Chinese.....	<i>Kexin Zhang</i>	(15)
Study on the Construction Semantics and Image Schema of the Atypical Connector Expression “V Zhe +VO”		
.....	<i>Xinyu Lun</i>	(24)
Research on the Controversial Focus of Same-sex Marriage in the Context of Religious Freedom		
.....	<i>Zhizhuang Duan</i>	(29)
Film-based Preservation and Development of Macao’s Cultural Heritage from the Perspective of Media Geography.....	<i>Yaqing Li</i>	(40)
An Empirical Study of Herding Behavior in Chinese Gold Futures Market		
.....	<i>Jia Wang, Shaosong Wang, Xinyang Zhang</i>	(48)
The Mere Name Effect: Gender Differences in Consumers’ Evaluations of Products Using Ingredient Branding Strategy.....	<i>Yanchen Li, Yanhe Li, Xiaoyang Jiang, Wenshan Huang</i>	(55)
The Journal Submission Guidelines of Macau University of Science and Technology.....		(87)